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1. Bacaan Doa.
 

2. Pemasyhuran Daripada Tuan Speaker.
 

3. Pertanyaan-pertanyaan Bagi Jawapan-jawapan Lisan.
 

 63.  YB ENCIK LIDAM ANAK ASSAN (N.62 KATIBAS)
 
  To ask Minister for Utility and Telecommunication
 

  

(i) What is the progress on enforcement of DGO 2016 amended in 2023?
(ii) Is the appointment of PETROS as a sole gas aggregator for Sarawak fully
completed to date?

 
 64.  YB ENCIK BARU BIAN (N.81 BA'KELALAN)
 
  To ask the Minister for Transport
 

  

(i) Is the Sarawak government involved in the discussions for the proposed
Trans Borneo railway?
(ii) Is the Sarawak government prepared to proceed with the construction of
this railway if the Federal government declines to fund it?

 
 65.  YB ENCIK JOHNNY PANG LEONG MING (N.68 TANJONG BATU)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

The issue of delayed handover of housing project have not been resolved
since it was brought up 2 years ago, what latest measures are being taken to
solve the issue of critically sick project of Tiara Seni and Golden Hill Villa 3 at
Bintulu?
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 66.  YB DATUK HAMZAH BIN HAJI BRAHIM (N.17 STAKAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Sumber Asli dan Pembangunan Bandar
 

  

Apakah kaedah dan langkah Kerajaan Negeri dalam memastikan
pembangunan kawasan perumahan terancang dan stabil dari aspek masalah
seperti kesesakan trafik, kestabilan bekalan elektrik dan tekanan bekalan air
untuk tempoh 20 - 100 tahun ke hadapan (jangka masa panjang)?

 
 67.  YB PUAN DAYANG NOORAZAH BTE AWANG SOHOR (N.28 LINGGA)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Adakah Kerajaan akan turut menyelaraskan pelaksanaan Gaji Minimum
RM1,700 kepada semua penjawat Awam dan Swasta di Negeri Sarawak
seperti yang dibentangkan oleh Perdana Menteri Malaysia semasa
persidangan Parlimen bagi Belanjawan 2025?

 
 68.  YB IR. CHRISTOPHER GIRA @ GIRA ANAK SAMBANG (N.59 TAMIN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

(i) Mohon pecahan pelajar mengikut kaum dan latar belakang sosio-ekonomi
yang belajar di Yayasan Sarawak International Secondary School?
(ii) Berapa ramaikah pelajar Sarawak dibiayai oleh Yayasan Sarawak yang
melanjutkan Pelajaran di IPTA/ IPTS dan pengajian tinggi di luar negara?

 
 69.  YB DATO PAULUS PALU GUMBANG (N.80 BATU DANAU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Berhubung dengan penanaman Kopi Guarana (paulinia cupana) terutamanya
di kawasan Utara Sarawak.

(i) Adakah larangan terhadap penanaman kopi ini masih berkuatkuasa atau pun
sebaliknya?
(ii) Jika masih berkuatkuasa, apakah tindakan kerajaan terhadap mereka yang
secara terus menerus mempromosikan penanaman kopi jenis ini?

 
 70.  YB DATO IBRAHIM BIN BAKI (N.8 SATOK)
 
  To ask the Minister for Tourism, Creative Industry and Performing Arts
 

  

What is the ratio of heritage-based tourism programmes in the tourism
calendar and the initiatives taken to empower local communities to organise
such programmes and its promotion?
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 71.  YB DATUK DING KUONG HIING (N.46 MERADONG)
 

  
To ask the Minister for Women, Early Childhood and Community
Wellbeing Development

 

  

With the reactivation of Jawatankuasa Khas Kewarganegaraan di bawah
Perkara 15A Sarawak, does the Ministry intend to speed up the Stateless
Children Applications in Sarawak?

 
 72.  YB ENCIK ANYI ANAK JANA (N.49 NGEMAH)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Adakah Kerajaan dapat memberi kelonggaran agar penduduk di rumah
Panjang supaya dapat menukar alamat di kad pengenalan mereka walaupun
Tuai Rumahnya belum ada sijil pelantikan yang sah?

 
 73.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 
  Adakah Kerajaan mempunyai cadangan untuk menaiktaraf Hospital Saratok?
 
 74.  YB ENCIK ROYSTON BIN VALENTINE (N.57 TELLIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Perdagangan Antarabangsa, Industri dan
Pelaburan

 

  

(i) Bagaimana kerajaan menangani cabaran dalam perdagangan antarabangsa
bagi produk-produk Sarawak?
(ii) Adakah terdapat rancangan untuk memperbaiki akses kepada pasaran
global bagi produk tempatan?

 
 75.  YB DATO DENNIS NGAU (N.77 TELANG USAN)
 
  To ask the Minister for Infrastructure and Port Development
 

  
What is the status of the development of Sub- District Long Bedian, Sg. Apoh
in terms of office building and manpower etc.?

 
 76.  YB ENCIK CHIENG JIN EK (N.51 BUKIT ASSEK)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

When to implement the flood mitigation project phase 2 for Kampung
Usahajaya Baru, Jalan Sentosa, Sibu and what is amount of allocation for
phase 2 project?
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 77.  YB DATO IR. LO KHERE CHIANG (N.13 BATU KITANG)
 
  To ask Minister for Utility and Telecommunication
 

  
How is KWB going to solve the low water pressure and water shortage
problem in Kampung Bunga Rampai?

 
 78.  YB ENCIK ABDUL YAKUB BIN HAJI ARBI (N.58 BALINGIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  
Apakah ada perancangan Kementerian untuk mentransformasi Taman Kekal
Pertanian di Penipah kepada Commercial Agrotourism Park?

 
 79.  YB ENCIK JOHNICHAL RAYONG ANAK NGIPA (N.33 ENGKILILI)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  
R&R Jelukong telah siap dibina dengan sepenuhnya. Bilakah tempat tersebut
akan beroperasi, khasnya untuk membuka kedai makanan dan minuman?

 
 80.  YB ENCIK FRIDAY ANAK BELIK (N.39 KRIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pembangunan Wanita, Kanak-kanak dan
Kesejahteraan Komuniti

 

  

(i) Apakah status terkini Daftar e-Kasih Negeri Sarawak?
(ii) Dari segi statistik, adakah terdapat sebarang penurunan dikalangan mereka
yang diberi bantuan bulanan dari Jabatan Kebajikan Masyarakat atau
sebaliknya?
(iii) Berapakah penerima bantuan dari Jabatan Kebajikan N39 Krian sekarang?

 
 81.  YB ENCIK BILLY ANAK SUJANG (N.1 OPAR)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

(i) Apakah tindakan Kerajaan untuk memastikan perkhidmatan perbandaran
yang cekap dan penyelenggaraan kemudahan awam yang baik di tempat
rekreasi dan waterfront?
(ii) Bilakah Lundu Sanitary Land Fill akan mula beroperasi?

 
 82.  YB ENCIK AWLA BIN DRIS (N.25 SIMUNJAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Bilakah “High Level Water Tank” akan mula di bina di DUN N25 Simunjan
seperti yang dijanjikan?
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 83.  YB ENCIK ADAM YII SIEW SANG (N.74 PUJUT)
 
  To ask the Minister for Education, Innovation and Talent Development
 

  

Could the Ministry provide information on the current progress of the Yayasan
Sarawak international secondary school, including the expected completion
date, its location and when it is expected to begin operations in Miri?

 
 84.  YB DATUK MONG ANAK DAGANG (N.31 BUKIT BEGUNAN)
 
  To ask the Premier of Sarawak
 

  
What is the new initiative taken by the Government to reduce/eradicate
hardcore poverty in both rural and urban areas?

 

 
85.  YB ENCIK AZIZUL ANNUAR BIN PEHIN SRI HAJI ADENAN (N.3 TANJONG

DATU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Sejumlah peruntukan telah diluluskan oleh pihak Jabatan Pengairan dan
Saliran Sarawak (DID) untuk projek hakisan pantai seluruh Sarawak. Apakah
status kelulusan peruntukan tersebut bagi kawasan N3 Tanjong Datu?

 
 86.  YB PUAN DAYANG NOORAZAH BTE AWANG SOHOR (N.28 LINGGA)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Keadaan jalan utama yang terletak di pinggiran Lingga – Seduku semakin
terhakis dan membahayakan pengguna jalan terutamanya semasa King Tide
Season dan banjir. Adakah Kerajaan mempunyai perancangan untuk membina
jalan alternatif untuk jangka masa panjang bagi menggantikan jalan berisiko
tersebut?

 
 87.  YB IR. CHRISTOPHER GIRA @ GIRA ANAK SAMBANG (N.59 TAMIN)
 
  Bertanya kepada Menteri Belia, Sukan dan Pembangunan Usahawan
 

  

Apakah tindakan susulan pihak Kementerian terhadap Kompleks Sukan Mini
Selangau yang telah diluluskan dengan kos 8 juta oleh Kerajaan Sarawak, di
mana akibat pandemik Covid19 kontraktor tersebut telah menarik diri?

 
 88.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  
Apakah perancangan Kerajaan untuk menaiktaraf pusat Hemodialisis Buah
Pinggang di Hospital Saratok?
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 89.  YB ENCIK SAFIEE BIN HAJI AHMAD (N.43 DARO)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Sejak penguatkuasaan Rang Undang-Undang (RUU) Pengagihan Gas
(Pindaan) 2023, apakah cabaran-cabaran sebagai pengawal selia dalam
mengembangkan dan memudahkan pengagihan gas seterusnya menjana
ekonomi domestik Sarawak?

 
 90.  YB ENCIK ANYI ANAK JANA (N.49 NGEMAH)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Adakah pihak Kementerian mempunyai perancangan bagi mengujudkan
jawatan baru untuk Ketua Masyarakat bagi kawasan yang mempunyai bilangan
penempatan dan keluasan yang agak besar?

 
 91.  YB ENCIK KENNEDY CHUKPAI UGON (N.66 MURUM)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Apakah perancangan Kerajaan untuk mengambil balik tanah (land acquisition)
bagi laluan jalan balak yang aktif/tidak aktif yang menjadi akses utama
penduduk pedalaman yang seringkali rosak khasnya di DUN Murum bagi
tujuan penyelenggaraan? Apakah status naiktaraf jalan bekas balak di DUN
Murum?

 
 92.  YB DATO SRI HUANG TIONG SII (N.45 REPOK)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Adakah kerajaan bercadang untuk membina Politeknik atau institusi Pendidikan
TVET di tanah kerajaan (Lot 365, Block 59, Sarikei Land District) yang telah
lama dikenal pasti di Sg. Merudu Sarikei untuk menghasilkan tenaga kerja yang
kompeten di kawasan Zon Tengah Sarawak?

 
 93.  YB ENCIK ROLLAND DUAT ANAK JUBIN (N.48 MELUAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Apakah status perlaksanaan projek Point-of-Presence (POP) Phase 2 di
kawasan Meluan? Dimanakah sekolah-sekolah di Meluan yang terlibat dengan
perlaksanaan projek ini?

 
 94.  YB ENCIK SEE CHEE HOW (N.11 BATU LINTANG)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

The plan to repair, replace and reconstruct the open surface water drains,
lined drainage channels and sewer lines in the old residential and commercial
areas in Kuching which are damaged or have failed.
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 95.  YB DATO PAULUS PALU GUMBANG (N.80 BATU DANAU)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  
Bilakah kerja-kerja pembinaan Jalan Ulu Tabai (Bawang Ubor)/ Mentawai
(Gunong Buda) yang telah tergendala disambungkan semula?

 
 96.  YB ENCIK NICHOLAS KUDI ANAK JANTAI (N.64 BALEH)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Apakah perancangan Kerajaan Sarawak untuk menggantikan Elaun Berkhidmat
Kawasan Pedalaman (EBKP) yang telah dimansuhkan kerana terdapat
pegawai kerajaan yang menolak untuk ditempatkan bekerja di Bahagian Kapit
atas faktor kos sara hidup yang tinggi serta kekurangan tempat kediaman
(kadar sewaan tinggi)?

 
 97.  YB ENCIK ROYSTON BIN VALENTINE (N.57 TELLIAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Apakah kemajuan terkini pelantikan PETROS sebagai aggregator gas tunggal
di Sarawak?

 
 98.  YB ENCIK MIRO ANAK SIMUH (N.18 SEREMBU)
 
  To ask Minister for Energy and Environmental Sustainability
 

  
What are the barriers to hydrogen economy, in terms of comparison of high
investment and the immediate return to the economy?

 

 
99.  YB ENCIK AZIZUL ANNUAR BIN PEHIN SRI HAJI ADENAN (N.3 TANJONG

DATU)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Maklumat setakat Julai 2024, kontraktor bagi pembinaan Jambatan
Rambungan akan diganti dengan kontraktor penyelamat yang baharu melalui
beberapa siri tender oleh pihak Jabatan Kerja Raya(JKR) dan dijangka
dianugerahkan pada bulan Ogos 2024. Apakah status terkini berkenaan projek
tersebut?

 
 100.  YB ENCIK ABDUL YAKUB BIN HAJI ARBI (N.58 BALINGIAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Apakah perancangan jangka panjang Kerajaan Sarawak untuk menambah
bekalan air di kawasan DUN Balingian?
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 101.  YB DATO SRI WONG SOON KOH (N.53 BAWANG ASSAN)
 

  
To ask Minister for Food Industry, Commodity and Regional
Development

 

  

“Putrajaya looking to turn Sarawak into national Jelapang Padi (rice bowl)” said
the Federal Minister of Agriculture and Food Security in Parliament on 21
October 2024. What preparations have we made to fulfil such Federal plan?

 
 102.  YB ENCIK FRIDAY ANAK BELIK (N.39 KRIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

Adakah pihak Kementerian mempunyai perancangan untuk membina tempat
letak kereta bertingkat bagi menangani masalah kekurangan tempat letak
kereta yang agak serius di Saratok?

 
 103.  YB ENCIK YAP YAU SIN (N.12 KOTA SENTOSA)
 
  To ask the Premier of Sarawak
 

  

Is there any policy framework to mitigate prevalent “Civil Service” politics and
“shiok sendiri” culture and what steps currently planned or implemented to
improve civil service delivery and implementation of people-centric projects to
the public?

 
 104.  YB DATO FAZZRUDIN BIN HAJI ABDUL RAHMAN (N.6 TUPONG)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Apakah di antara isu-isu yang timbul dalam pelaksanaan ‘Smart Meter’ bagi
elektrik ke rumah kediaman dan apakah langkah yang diambil bagi menangani
isu-isu tersebut?

 
 105.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Satu lawatan dan taklimat tapak bagi Kolej Vokasional Pertanian di Kampung
Kaba telah diadakan pada Jun 2024. Bilakah pembinaannya dapat
dilaksanakan?

 
 106.  YB ENCIK KENNEDY CHUKPAI UGON (N.66 MURUM)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

(i) Adakah Kerajaan bercadang untuk kerja-kerja pemulihan (rehabilitation
works) jalanraya ke Empangan Hidro Murum yang rosak teruk?
(ii) Sekiranya ada, bilakah ia akan dilaksanakan?
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 107.  YB DATO DENNIS NGAU (N.77 TELANG USAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Sumber Asli dan Pembangunan Bandar
 

  

Terdapat laporan akhbar dan media sosial mengenai penamatan projek ITTO
iaitu Upper Baram Forest Area Project(UBFA).

(i) Mengapakah projek tersebut ditamatkan?
(ii) Apakah tindakan dan rancangan Kerajaan untuk komuniti di kawasan yang
terlibat selepas penamatan projek tersebut?

 
 108.  YB DR SIMON SINANG @ SINANG ANAK BADA (N.21 TEBEDU)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Masalah kecurian dan vandalisme kemudahan awam seperti alat
telekomunikasi sering berlaku. Apakah tindakan Kementerian untuk menangani
masalah tersebut?

 
 109.  YB DATO SRI HUANG TIONG SII (N.45 REPOK)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

Keadaan gelap di Jalan Hua Ee, Sg Pasi, Sarikei menimbulkan isu
keselamatan dan risiko kemalangan jalan raya pada waktu malam. Adakah
Kerajaan mempunyai perancangan untuk memasang lampu jalan bagi
meningkatkan pencahayaan dan menangani isu ini? 
 

 
 110.  YB TUAN HAJI RAZAILI BIN HAJI GAPOR (N.29 BETING MARO)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Apakah kriteria kemasukan ke Yayasan Sarawak International School? Berapa
jumlah pelajar DUN N29 Beting Maro dari keseluruhan pelajar yang diterima
masuk ke Yayasan Sarawak International School dan adakah kerajaan
bercadang untuk mewujudkan Sekolah Agama Rendah Antarabangsa?

 
 111.  YB ENCIK ISKANDAR BIN TURKEE (N.67 JEPAK)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Apakah kemajuan penguatkuasaan undang-undang Negeri "Distribution of
Gas Ordinance 2016” yang dipinda pada tahun 2023 oleh Kerajaan Sarawak?

 
 112.  YB ENCIK JOHNICHAL RAYONG ANAK NGIPA (N.33 ENGKILILI)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  
Adakah kerajaan telah meluluskan projek membina jalan raya bagi kawasan
dari Pak/Basi / Ensurai / Emlelam/ Stuga Engkilili?
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 113.  YB ENCIK JOHN ANAK ILUS (N.23 BUKIT SEMUJA)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Berapakah jumlah bilangan kes dan jumlah duit yang masih tersimpan dalam
‘Native Court Deposit Account’ sehingga ke hari ini bagi ‘land and crop
compensation’ yang melibatkan pertikaian hak milik tanah dan masih belum
diselesaikan atau diputuskan oleh Mahkamah Civil atau Mahkamah
Bumiputera?

 
 114.  YB ENCIK SAFIEE BIN HAJI AHMAD (N.43 DARO)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

(i) Berapakah jumlah loji rawatan air yang dirancang untuk dibina di Bahagian
Mukah sebagai tambahan kepada loji yang sediada termasuk di kawasan
Daro?
(ii) Berapakah kapasitinya?

 
 115.  YB ENCIK SEE CHEE HOW (N.11 BATU LINTANG)
 
  To ask Minister for Energy and Environmental Sustainability
 

  
What is Sarawak’s plan and our readiness for carbon trading on the
compliance carbon market?

 
 116.  YB DATO IBRAHIM BIN BAKI (N.8 SATOK)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

Is the Government planning to regulate or streamline the implementation of
digital parking systems in gazetted areas whereby ticketing and fines can be
paid online?

 
 117.  YB ENCIK BILLY ANAK SUJANG (N.1 OPAR)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Dua buah kampung iaitu Kampung Kendaie dan Kampung Pasir Tengah
antara dua lokaliti di kawasan saya dimana keadaan jalanraya masih tidak
sempurna. Bilakah Kerajaan dapat menaiktaraf jalanraya ke kampung-
kampung ini?

 
 118.  YB DATO FAZZRUDIN BIN HAJI ABDUL RAHMAN (N.6 TUPONG)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Apakah inisiatif/bantuan yang telah diterima oleh pelajar-pelajar IPTA/IPTS
kita khasnya yang belajar di luar Sarawak dan berapakah jumlah perbelanjaan
Kerajaan bagi inisiatif-inisiatif ini?
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 119.  YB DATUK DING KUONG HIING (N.46 MERADONG)
 
  To ask Minister for Utility and Telecommunication
 

  

The existing internet coverage in Meradong District is far from satisfactory.
Does the Ministry have any plan to improve the internet coverage including the
commissioning of new telecommunication towers in Meradong?

 
 120.  YB ENCIK ROLLAND DUAT ANAK JUBIN (N.48 MELUAN)
 
  Bertanya Kepada Menteri Tenaga dan Kelestarian Alam Sekitar
 

  

Apakah status tapak pembinaan DODO Multifuel Station at KM1.2 Julau
Fedder Road Ulu Sungai Jikang Julau, applicant U.E Valley General Works &
Services yang sudah diluluskan KPDNHEP 09/08/2023?

 
 121.  YB ENCIK MIRO ANAK SIMUH (N.18 SEREMBU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Adakah Kerajaan Sarawak dengan kerjasama Kementerian Pendidikan
Malaysia merancang untuk membina satu lagi sekolah menengah di kawasan
DUN Serembu? Ini disebabkan sekolah menengah sedia ada, SMK Paku
sudah terlalu padat dan P&P dijalankan dalam dua (2) sesi sejak sekian lama.

 
 122.  YB DR SIMON SINANG @ SINANG ANAK BADA (N.21 TEBEDU)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  
Apakah status perancangan Pembinaan Projek Jalan Temong-Tepoi (Fasa
Kedua)?

 
 123.  YB DATO SRI HUANG TIONG SII (N.45 REPOK)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Apakah status pelaksanaan atau tindakan lanjut diambil oleh kerajaan untuk
meningkatkan liputan internet di kawasan Sarikei terutamanya berkenaan
Menara SMART (Sarawak Multimedia Authority Radio Telecommunication)
yang telah didirikan tetapi masih belum beroperasi kerana kekurangan
kelengkapan peralatan telekomunikasi?

 
 124.  YB ENCIK WILSON NYABONG ANAK IJANG (N.61 PELAGUS)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

(i) Adakah Kerajaan berhasrat untuk menambah ahli Majlis Daerah, Majlis
Perbandaran dan Majlis Bandar Raya?
(ii) Anak sungai di Melatai, Selepong 3 dan kawasan berhampiran kerap banjir.
Adakah pihak Majlis Daerah Kapit merancang untuk membina sistem
perparitan dan menyediakan peruntukan untuk tujuan tersebut?
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 125.  YB DATO SRI WONG SOON KOH (N.53 BAWANG ASSAN)
 

  
To ask Minister for Food Industry, Commodity and Regional
Development

 

  
What measures have been and are being taken to ensure the proper use of
pesticides on agricultural products?

 

4. Perbahasan Atas Bacaan Kali Yang Kedua Rang Undang-Undang Perbekalan
(2025), 2024 dan Usul Untuk Merujuk Resolusi Anggaran Perbelanjaan
Pembangunan Bagi Tahun 2025.

  

5. Penangguhan Mesyuarat.
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